


неко је био вођа навијача, неко је
син имућног, бившег гастар бај те ра,
а ту су и даме које су на „мушким
сту дијама”. 

Серија се снима под покрови -
тељ с  твом Министарства одбране
Ре пу бли ке Србије, Војне академије и
свих њених припадника, а у проду к -
ци ји НИ РЕ ПРО за Радио-телеви зи ју
Ср би је. Шеснаест једноча со вних
епи  зода биће приказано на Пр вом
програму РТС-а на јесен, као и на -
редне године. ƒ
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мир Бан до вић, Не бој ша Ми ло ва но -
вић, Бра ни слав Ле чић, Ива на Ми хић,
Да ра Џо кић и Во ја Бра јо вић.

Да радња ове серије не буде
различита од стварности побринуо
се сценариста Гордан Михић, који је
Војну академију претворио у своје
ра дно место. Тако је настао сце на -
рио базиран на истинитим дога ђа -
јима, проткан посебним хумором и
необичним љубавним заплетима.
Гла вни ликови су Академију уписали
из различитих побуда и њихове при -
че су различите – неко од њих је од -
ра стао у хранитељским поро ди цама,

Дејан Зечевић, редитељ:
– Најважнија редитељска одлука је ко

ће да глуми. Овога пута имао сам заиста
компликован задатак, с обзиром да је требало
пронаћи једно двадесетак младих глумаца који
ће у овој серији имати, да кажем, велике улоге.
Потрошили смо пуно времена на кастинзима,
врло смо концентрисано то радили и верујем
да смо изабрали сјајне младе глумце и то је
био један од највећих изазова.

Љубомир Бандовић, глумац:
– Идеја за ову серију је вишеструко

значајна јер нашој војсци се враћа углед који
је некада имала. Ја сам из војничке фамилије и
прве кораке стројеве обуке учинио сам још
као дечак. Тако да ми је ово сада као
остварење дечачког сна. Биће ми занимљив и
рад са овим младим глумцима, а и живот ће
ми бити уреднији, устајаћу рано а настојаћу и
да лежем рано. 

Радован Вујовић, глумац:
– Ово је сада ново на нашој телевизији

и мислим да ће бити добро прихваћено. 

Драгана Дабовић, глумица:
– Ово је за нас младе глумце јако

изазовно. Улазимо у пројекат пуни елана и
радимо ентузијастички.

Бојан Перић, глумац:
– Народ воли униформу и верујем да ће

ово бити хит пројекат на нашој телевизији. 

Тамара Драгичевић, глумица: 
– Добра је идеја да се промовише Војна

академија. Девојке имају страх да је то мушки,
сурови посао, али ту итекако има љубави,
забаве, пријатељстава и драго ми је да сам део
серије. 

Народ воли униформу


